

EAASDC 50 Years Ago / EAASDC vor 50 Jahren

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

und / and Kuntry Kuzins SDC, Wiesbaden

The Summer Jamboree 1966 took place in Darmstadt 1 to 3 July 1966. It was organized by the Darmstompers parallel to the Heinerfest. It was danced in the Sportshalle am Böllenfalltor and in the American school in the Lincoln area. An Open-Air-Dance on the Luisenplatz in the middle of the city was also on the program. The flyer says that rounds and squares were danced alternately in only one hall und the meetings were held in between. 248 participants had been present*.

*.Source / Quelle:

EAASDC Archiv Jamborees & Meetings



Das Summer Jamboree 1966 fand vom 1.-3. Juli 1966 in Darmstadt statt. Es wurde von den Darmstompers ausgerichtet und parallel zum Heinerfest veranstaltet. Getanzt wurde in der neuen Sporthalle am Böllenfalltor und in der amerikanischen Schule in der Lincoln-Siedlung. Ein Open-Air-Dance am Luisenplatz mitten in der Stadt stand auch auf dem Programm. Dem Flyer nach wurde gleichzeitig in nur einer Halle abwechselnd Round und Square getanzt und die Meetings dazwischen abgehalten. Es nahmen 248Tänzer teil*.